

Referat fra Generalforsamlingen i Sommerhusforeningen Bendeskjær d. 19.juli 2025.

1. Peter Sørensen, Granvej 9 blev valgt. Peter konstaterede, at Generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Bestyrelsens beretning ved formanden (Jens Gade Larsen, Granvej 12):

- a) Vi er i dag en bestyrelse der er sammensat af medlemmer, som har sommerhus som fritidsfornøjelse, og hvor vi alle har et fast arbejde at passe, før vi kan yde noget for foreningen. Vi gør dette som frivilligt arbejde, fordi vi alle elsker området herude og ønsker at vi fortsætter med det fantastiske fællesskab vi har herude.
- b) Vi har herude en nabohjælps ordning, hvor vi holder øje med området og hinanden. Det er et område med få eller slet ingen indbrud. Lad os holde fast i det.
- c) Det er også et område hvor vi er gode til at hjælpe hinanden med alt muligt, men også i forbindelse med foreningens arbejde. Der er altid nogen, der er klar til at hjælpe ved diverse aktiviteter, og der er en kæmpe opbakning med mange deltagere i vores fælles aktiviteter.
- d) Forsvarskommandoen oplyser følgende vedr. konsekvenser af det nye forsvarsforlig for for Hevringlejren:

*Fremtiden er, som altid, usikker og svær at spå om.*

*Der er ingen tvivl om, at den politiske beslutning om udvidelse af værnepligten og den deraf afledte opstilling af flere enheder, kan betyde en øget belastning af Hevringlejren og det tilhørende terræn.*

*For nærværende er de fremtidige uddannelseskraav til værnepligten ukendte, hvorfor der ikke kan gives specifikke oplysninger om, hvad en evt. øget belastning betyder for området. Det kan oplyses, at alle forsvarrets enheder kan gøre brug af lejren og terrænet, ud fra de behov enhederne måtte have, under efterlevelse af reglerne for, hvad der må foregå hvor og i hvilket omfang.*

*F.s.v.a. adgang til terrænet, er dette stadig være muligt, under hensyn tagen til forsvarrets tilstedeværelse.*

- e) Formanden har haft gode samtaler med formanden fra den anden forening, Jeanette, og der er enighed om, at der skal samarbejdes til alles bedste. Vi er velkommen til at benytte "deres" petanque-bane og boldbane ved stranden.
- f) Skur: Vi har nu vores eget skur til opbevaring af telte osv. Vi har også fået sponseret et køleskab og en grill
- g) Stranden: Norddjurs kommune har til opgave at bekæmpe rynket rose (Hyben) ved stranden. Det har I alle opdaget, og vi har henvendt os til kommunen af flere grunde. Først og fremmest fordi vi er bekymrede for kystsikringen efter deres indgreb, men også fordi det bestemt ikke pyntede på vores dejlige strand. Begge dele var de for så vidt enige i, og de har prøvet at rette de værste kratere ud. De har også plantet marehalm, som skal være med til at holde på stranden. Der er desværre ikke planer om yderligere kystsikring p.t. Vi skal dog straks henvende os hvis vi oplever problemer.

Beretningen blev godkendt.

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab. Regnskabet blev godkendt.

4. Fastlæggelse af kontingent. Bestyrelsen foreslog uændret kontingent, hvilket blev besluttet.

5. Indkomne forslag. Der var ikke indkommet forslag

6. Valg til bestyrelse – på valg er:

Parviz Javadian, Granvej 8 - Parviz blev genvalgt

Steen Ingemann Jensen, Ahornvej 4 - Steen blev genvalgt

Søren Kriegbaum, Granvej 6, genopstiller ikke. I stedet blev Mette Thielke, Bøgevej 15 valgt.

Bestyrelsen består herefter af:

- Jens Gade Larsen, Granvej 12, formand
- Stinne Kvist, Strandvejen 10, næstformand
- Steen Ingemann Jensen, Ahornvej 4, kasserer
- Mette Thielke, Bøgevej 15
- Parviz Javadian, Granvej 8

Valg til bestyrelses suppleant. På valg er:

- Søren Lange, Egevej 7 - Søren blev genvalgt
- Ny-valgt blev Flemming Smith, Bøgevej 13

Valg til revisor. På valg er: Jan Skovgaard, Bøgevej 5 og Peter Sørensen, Granvej 9 - begge blev genvalgt.

Valg til revisor-suppleant. På valg er: Ulla Daa, Granvej 15 og Helle Kristensen, Granvej 29. Valgt blev Knud Erik Nielsen, Granvej 19 og Carsten Enemark, Bøgevej 12.

7. Evt

Formanden foreslog, at kaffebord og sommerfest afholdes samme dag. Forslaget blev debatteret.

Formanden konkluderede, at tiltaget vil blive forsøgt næste år. Loppemarkedsudvalget (Hanne Lassen, Skovvejen 2 og Alice Ingemann Jensen, Ahornvej 4) melder dato ud, samt melder tilbage, om de også ønsker, at loppemarked bliver samme dag som sommerfest og generalforsamling.

Formanden foreslog, at der bliver nedsat et fest-udvalg/aktivitetsudvalg. Gert Kirkeby Hansen, Lærkevej 2b, Søren Vindskov, Lærkevej 16, Frank Grønnesby, Egevej 3 og Kim Haurum, Granvej 17 meldte sig. Kurt Madsen, Ahornvej 6 blev suppleant (efter afholdelse af Generalforsamlingen har fest-/aktivitetsudvalget meddelt, at Kim er formand for udvalget)

Badebro blev debatteret. Grundejerforeningen i den anden ende af Lystrup har besluttet, at de ønsker en badebro. Der skulle være indhentet tilladelse til placering af en badebro i nærheden af det Blå flag, og der skulle være indhentet nogle af midlerne via fonde. Vi vil gerne gå ind i det videre arbejde. Følgende meldte sig:

Flemming Smith, Bøgevej 13

Carsten Enemark, Bøgevej 12

Søren Vindskov, Lærkevej 16

Anita Søholm, Granvej 11

Sabine Mogensen, Granvej 21

Mette Thielke, Bøgevej 15

*Referent Stinne Kvist, Strandvejen 10*